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Protokoll fra styremøte  

INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2025 

 
 

Møtenummer:  1 - 2025 

Sted:   Teams 

Dato:   Tirsdag 14. januar 2025 

Tid:   Kl. 18.30 – 21.30 

Til stede:  Gry Høgberg, Johanna Brandsegg, Anne Lene Strand Alme, Josefine Andreassen (til 

ca. 19.30), Eugenio Morales, Silje Bjørgeengen (til ca. 21), Christine Hegstad og Anne-

Kristin Sollid 

Forfall:   Håkon Eggen og Tage Nilsen  

   

Sak Saksinnhold Ansvar 

1-25 Referater og infosaker 

a) Referat fra Styremøte 8 – 24: Godkjent uten merknader.  

b) BKTS 2025 – oppdatert status: Det er ønskelig med månedlige 

møter fremover, gjerne på Teams. Vi har ikke hørt fra arrangør 

siden før jul. Josefine gjenoppretter kontakten og deltar på møter 

sammen med Gry.  

c) Avtale med Lillehammer i forbindelse med Opplandspokalen: 

Morten og Gry har hatt møte med Lillehammer TF. Møtet gikk velig 

bra. Lillehammer deltar på Opplandspokalen og stiller med 

nødvendig dugnadshjelp. Speaker holdes utenfor avtalen mellom 

Lillehammer og Opplandspokalkomiteen. Lillehammer har ikke 

nødvendig kompetanse på resultatservice. Opplæring i dette 

dekkes av tildelte midler fra Fylkeskommunen. Det er komiteen som 

holder i resultatservicen og organiseringen av dette. Lillehammer vil 

være med for å lære. Det er viktig med god løpende dialog 

fremover. Det må lages en ny avtale som inkluderer speaker, 

resultatkompetanse og sekretariat (som betjenes av kretsstyret). 

Lillehammer ønsker å være en større bidragsyter i planarbeidet for 

2026.  

d) Kretsledermøte 25. – 26. januar: Gry og Johanna representerer 

IGTK. Christina deltar fra forbundsstyret. Anne-Kristin deltar fra 

NGTF.  

 

 

Gry/Josefine 

 

 

 

Gry/Josefine 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gry/Johanna 

2-25 Regnskapsrapport pr. 30.11.2024 

Vi mangler enda en del av tallgrunnlaget for 2024, så saken ble videreført til 

neste møet.  

 

Anne Lene 

3-25 Prinsippavklaringer rundt Opplandspokalen og innkjøp av utstyr til 

krets 

Gry hadde utformet et dokument i forkant av møte, med status, tanker og 

erfaringer knyttet til temaet og kommende rammebetingelser og utvikling. 

Dokumentet var delt før møtet, og ble gjengitt i møtet. Rammevilkårene er 

endret og vi trenger en fornying av Opplandspokalen. I lys av dette må vi 

vurdere behovet for at kretsen kjøper inn eget utstyr. Det har vært sett på 

ulike muligheter for å leie inn utstyr til årets arrangement, via 

utstyrsleverandører. Kontrakt er enda ikke signert, men en anser Euro 

Gymnastic Equipment som den leverandøren med det beste tilbudet.  

 

Vedtak: Kretsen budsjetterer ikke med innkjøp av utstyr til Opplandspokalen 

for 2025 eller 2026. En tester ut modellen med leie av utstyr. Leiesum 

legges inn i budsjettet.  
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Anne-Kristin gir tilbakemelding til Elverum Turn, på henvendelsen de sendte 

oss i august 2024, om å erstatte den slitte tumlingen til kretsen, som nå 

oppbevares hos den. Krets vil ikke gå til innkjøp av ny, men være 

behjelpelig med kostnader knyttet til å kvitte seg med den gamle. 

 

Når det gjelder gymhjul, vil kretsen fortsette å leie ut de som kretsen eier, 

som nå går på omgang.  

Anne-Kristin/Gry 

55-24 Budsjett 2025 og 2026 

Versjon 2 av budsjettet lå i saksdokumentene til møtet. En hadde en 

gjennomgang av alle avdelinger. Det ble gjort korrigering i avd. 24, 31 og 

32, da innspill til disse avdelingene ikke var kommet inn før utarbeidelsen. 

  

Vedtak: Budsjett for 2025 – 2026 v. 2, med omtalte korrigeringer, ble 

godkjent av styret.  

 

34-24 Kretsting 2025 

*Status påmelding: Der er dessverre liten påmelding. En utsetter fristen til 

tirsdag i kommende uke. Styre- og utvalgsmedlemmer tar direkte kontakt 

med klubber i deres nærområde som de har en relasjon til, for å få de til å 

melde seg på.  

*Detaljert program: En avventer til etter påmeldingsfristen med å avklare 

innhold og deltakere i paneldebatten fredag. Christine, Johanna og Gry ser 

på dette når de møtes på kretsledermøte neste helg. Det blir 

paraturnoppvisning før innlegget til Torgeir på lørdagen. Resten av 

programmet fremstår som nokså ferdig.  

*Innstilling til valgkomite: Anne-Kristin purrer tilbakemelding fra 

valgkomiteen, om gjenvalg i valgkomiteen, pr. e-post. Styret må ta direkte 

kontakt med enkelte klubber, dersom en fortsatt mangler kandidater.  

*Dirigent og referent: Gry er i dialog med IK for å skaffe dirigent. Anne-

Kristin stiller som referent.  

 

Alle 

 

 

 

Gry/Johanna/ 

Christine 

 

 

 

Anne-Kristin/ 

styret 

 

Gry/Anne-Kristin 

 

54-24 Oppfølging av handlingsplan 

Gry hadde en gjennomgang av styret rolle/oppgaver som var ført inn i 

malen. Det som utvalgene har ført inn på toppidrett flyttes til «Attraktivt og 

variert bredde- og konkurransetilbud» før neste styremøte, 4. februar.  

Vi setter opp Handlingsplan som en av hovedsakene til neste møte.  

 

Utvalgsledere 

 

 

Gry/Anne-Kristin  

58-24 Oppfølging av årsrapporter 

Vi så fort igjennom årboken for å gjøre opp status. En del rapporter mangler 

helt eller delvis. Ny frist for ferdigstilling settes til neste møte 4. februar.  

Christine, med bistand fra Johanna, fører inn litt om Eurogym i Bredde sin 

rapport.  

 

Utvalgsledere/ 

Christine/Johanna

/Gry 

4-24 Kommende arrangement 

Det blir trener 1 kurs hos Gran. 

Det kommer en parasamling, sted ikke avklart enda.  

Turncupene er oppført i terminlisten.  

 

Utvalgsledere 

5-24 Eventuelt 

Søke på arrangement som tildeles på tinget:  

Det er lyst etter arrangør for kommende BKTS (26 og 27) og KM (25 og 26) 

via innkallingen til kretstinget, da disse skal tildeles på tinget. Utlysningen 

sendes også ut pr. e-post til klubbene. Ny søknadsfrist settes til 17. februar. 

Vi forhører oss med Løten om de fortsatt vil være arrangør for BKTS i 2027 

(ref. e-post fra 15.11.23).  

 

 

Anne-Kristin 

 

 

Referent:  

Anne-Kristin Sollid, organisasjonskonsulent  

 


